
  

 

RDK / VIII / 2015  

Protokół z 8/ 2015 posiedzenia Rady Dzielnicy Kośminek w dniu 25 listopada 
2015  godz. 17:30, przy ul. Bukowej 17. 

1. Posiedzenie zostało otwarte przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Kośminek Joannę Jabłońską.  

Przywitano gości obecnych na posiedzeniu, ze względu na spóźniających się  członków RDK 

otwarcie posiedzenia zostało opóźnione do godziny 17.30.  

Po sprawdzeniu listy obecności nie stwierdzono quorum do podejmowania prawomocnych decyzji 

ze względu na obecność 7 osób. 

Na wstępie udzielono głosu Gościom obecnym na posiedzeniu którzy przedstawili sprawę. 

2. Przeprowadzenie dyskusji z mieszkańcami w sprawie likwidacji dwóch zatok autobusowych 

zaprojektowanych w ciągu ulicy klasy Z, w rejonie skrzyżowania Głuska/Wyzwolenia ul. Łącznik 

Dekutowskiego. 

Głos zabrał Pan Tomasz Tarczydło - przedstawiciel Komitetu Społecznego wokół ulic Szklarnianej 

i Pajdowskiego”. 

„Powstał projekt do nowej drogi o nazwie łącznik Dedukowskiego, gdzie zaprojektowano dwie 

zatoki autobusowe, chcemy zlikwidować te projektowane zatoki z tej krótkiej ulicy  o dł 400 m.  

Od ok. 1 roku staramy się zmienić z inicjatywy komitetu społecznego tą projektowaną drogę, gdzie 

na początku ZDiM zaplanował w tym odcinku 6 pasów drogowych, bezpośrednio w sąsiedztwie 

domków jednorodzinnych. Nie chcemy w tym miejscu takiego ruchu drogowego. Nie możemy tej 

drogi zlikwidować z planów ale ma być drogą lokalną dojazdową a nie połączeniem obwodnicy z 

Felina do ul. Abramowickiej gdzie będzie wiązało się z przejazdem ok. 500 tirów dziennie pod 

naszymi budynkami a do tego obecnie zmierza pomysłodawca czyli ZDiM. 

W tej naszej drodze nie mogą być zastosowane ekrany ponieważ prawo nie daje możliwości w tej 

klasie drogi zastosowania tego typu rozwiązanie jedyny sposób wytłumienia hałasu drogowego są 

pasy zieleni o które wywalczyliśmy na 3m a były projektowane dużo mniejsze. 

Jeżeli droga będzie węższa to Tiry nie wjadą  – wywalczyliśmy również o zwężenie tej planowanej 

ulicy. Dyrektor MPK popiera nasze starania, również widzi bezcelowość robienia tych zatok 

autobusowych ze względu, że na całej tej trasie w sumie zaplanowano 9 zatok autobusowych 

które tylko zwiększają koszty realizacji projektu. 

Obawiamy się że cały ruch Tirów zostanie wpuszczony w tą drogę. Cały ruch z Zamościa na 

Biłgoraj będzie jechał właśnie tą naszą drogą dojazdową. 

Projekt obwodnicy planowany jest jako połączenie z Felina wzdłuż cmentarza na Majdanku do 

ulicy Zorzy, przez Sachsów, Głusk i przez stawy do ul. Abramowickiej, z tym że miasto nie ma 

środków finansowych obecnie na realizację tego całego projektu, więc zakończą tą obwodnicę na 

tym łączniku i na tej naszej drodze dojazdowej. Chcemy uniknąć takiej sytuacji, projekt powinien 

zostać realizowany w całości wówczas było by to najlepszym rozwiązaniem. Obawiamy się takiej 

sytuacji, czyli częściowej realizacji projektu który zostanie zakończony na naszej drodze 
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dojazdowej z puszczeniem nam całego ruchu a pozostała cześć projektu może za 20 lat zostanie 

zrealizowana. 

Chcemy w tym miejscu zrobić tereny zielone, ławeczki i boisko dla dzieci a nie drogę 6 pasmową 

dla Tirów. W tym miejscu kiedyś było to stare koryto rzeki. „ 

 

Mieszkańcy wyrazili swoje niezadowolenie wobec dyrektora ZDiM który lekceważy wszelkie 

spotkania z mieszkańcami związane z tym projektem. 

Członkowie RDK przeprowadzili dyskusję z mieszkańcami. 

O godzinie 18:20, podczas dyskusji do posiedzenia dołączyło 2 członków RDK – obecnych było 9 

osób wobec czego było quorum RDK. 

 

3. Sprawdzono listę obecności. 

Na posiedzeniu Rady Dzielnicy Kośminek obecnych było 9 osób członków Rady Dzielnicy, 

spośród 15 członków Rady, wobec czego stwierdzono quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał Rady Dzielnicy. 

 

Goście: 7 osób według załączonej listy obecności. Załącznik 

 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji dwóch zatok autobusowych. 

Odczytano Uchwałę w sprawie : Likwidacji dwóch zatok autobusowych zaprojektowanych w ciągu 

ulicy klasy Z, w rejonie skrzyżowania Głuska/Wyzwolenia, o którą wnioskowali „Przedstawiciele 

Komitetu Społecznego wokół ulic Szklarnianej i Pajdowskiego” 

 

Przeprowadzono głosowanie : 

… 9 …. - głosów za podjęciem uchwały 

…0…. - głosów przeciwko podjęcia uchwały 

…0…. - głosów wstrzymujących się  

Na podstawie głosowania RDK jednogłośnie podjęła: 

 

Uchwałę nr 11 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 r. 

 

6. Informacja Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Kośminek o podjętych działaniach pomiędzy 

posiedzeniami Rady Dzielnicy.  

Ze względu na brak obecności Przewodniczącego Zarządu M. Kasprzaka punkt nie został 

zrealizowany, otrzymaliśmy informacje że się spóźni. 

 

 

 

 



 

7. Zgłaszanie propozycji inwestycji na dzielnicy Kośminek na 2016 rok z rezerwy celowej. 

Zgłoszono propozycje inwestycji z rezerwy celowej na 2016 rok  

- Zrobienie luksfery w bloku mieszkań komunalnych przy ul. Kosmonautów; - 5 tyś. 

W związku z głosami przeciwnymi inwestycji, przegłosowano propozycje celową zrobienie luksfer 
w bloku komunalnym - głosowanie: za 6 osób, przeciw 1 osoba, wstrzymujących się 2 osoby.  
Przyjęto ten punkt. 
 

- Projekt zadaszenie sceny na placu przy Sulisławickiej; - 9 tyś. 

- Zabezpieczenie środków na 100-lecie - 20 tyś. 

- Przedszkole 7 - 1 tyś. 

- Przedszkole 64 - 1 tyś. 

- Parking przy SZ.P. 32 (13 tyś na parking, 2 tyś na szkołę) - 15 tyś. 

- Gimnazjum 15 - 1 tyś. 

- ZSE ul. Długa (parkiet, broń, konferencja) - 20 tyś. 

- Stojaki rowerowe - 4,5 tyś. 

- Ubijaki 2 szt. - 5 tyś. 

- Wydruki - 2,5 tyś. 

- Publikacje Festynu - 2,5 tyś. 

- Plac zabaw przy przedszkolu nr 64 - 8 tyś. 

- Siatka zabezpieczająca boisko przy rz. Czerniejówce - 8 tyś. 

- 2 Ławki przed Przychodnią przy ul. Topolowej - 4 tyś. 

- Latarnie solarne 3 szt. - 18 tyś. 

- Biblioteka - 4 tyś. 

Przeprowadzono glosowanie za pozostałym propozycjami celowymi - głosowanie: za 6 osób, przeciw 
1 osoba, wstrzymujących się 2 osoby.  
Przyjęto wnioskiem formalnym inwestycje celowe na 2016 rok. 

 

8. Wybór Komisji Rewizyjnej Rady. Podjęcie uchwał. Zgodnie ze Statutem Dzielnicy Kośminek § 12. 

a) Ustalenie składu ilości członków Komisji Rewizyjnej Rady w głosowaniu jawnym. Podjęcie 

uchwały 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie ustalenia ilości członków Komisji Rewizyjnej ustalono że 

komisja rewizyjna będzie składała się z 3 członków.  

Głosowanie przebiegało w następujący sposób 

 9 - głosów za poparciem;  0 - głosów przeciw;  1 - głosów wstrzymujących się 

 

Na podstawie głosowania, podjęto uchwałę: 

 

Uchwała nr 12 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 r., w sprawie: 

ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Kośminek. 

Stwierdza się, że Komisja Rewizyjna Rady Dzielnicy Kośminek składa się z 3  członków 

 

b) Zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej Rady, głosowanie jawne dla każdego 

kandydata osobno. Podjęcie uchwały o wyborze Komisji Rewizyjnej Rady. 

Do Komisji rewizyjnej zgłoszono kandydatów: 

1. Czesława Jastrzębska –Kędra – wyraziła zgodę 



2. Aftyka Tomasz – nie wyraził zgody 

3. Panczenko Kamil – nie wyraził zgody 

4. Grylak Grzegorz – nie wyraził zgody  

 

Pani Mazurek Barbara zgłosiła rezygnację na piśmie z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 

dzielnicy Kośminek. –  

Rada dzielnicy Kośminek Przegłosowała przyjęcie rezygnacji (9 z 10 osób głosowało) 

Ilość głosów: za …7  ….; przeciw: … 1 .; wstrzymujących się  1 . 

Uchwalono przyjęcie rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady dzielnicy Kośminek 

Uchwała nr 13 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 

Do komisji rewizyjnej zgłoszono: 

5. Mazurek Barbara  – wyraziła zgodę 

Wnioskiem formalnym przegłosowano i ogłoszono przerwę 10 min. 

 

Pan  Mariusz Bańka zgłosił rezygnację na piśmie z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

dzielnicy Kośminek. –  Rada dzielnicy Kośminek Przegłosowała przyjęcie rezygnacji (9 z 10 

osób głosowało) - Ilość głosów: za …7  ….; przeciw: … 1 .; wstrzymujących się  1 . 

Uchwalono przyjęcie rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady dzielnicy Kośminek 

Uchwała nr 14 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 

Do komisji rewizyjnej zgłoszono: 

6. Bańka Mariusz – wyraził zgodę 

 

 

Przeprowadzono głosowanie do każdego kandydata osobno (1 osoba puściła posiedzenie 9 osób 

głosowało) 

1. Czesława Jastrzębska –Kędra.  

Ilość głosów: za – 9 ; przeciw: - 0 ; wstrzymujących się - 0. 

2. Mazurek Barbara   

Ilość głosów: za – 8 ; przeciw: -1; wstrzymujących się – 0. 

3. Bańka Mariusz  

Ilość głosów: za – 8 ; przeciw: -1 ; wstrzymujących się - 0. 

Na podstawie głosowania, podjęto uchwałę: 

 

Uchwała nr 15 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 r., w sprawie: 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Kośminek. 

 

Powołuję się Komisję Rewizyjną Rady Dzielnicy Kośminek w następującym składzie osobowym. 

 

1. Czesława Jastrzębska –Kędra 

2. Mazurek Barbara   

3. Bańka Mariusz 



c) Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady przez głosowanie jawne. Podjęcie 

uchwały. 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowano Panią Czesława Jastrzębska –

Kędra  - która wyraziła zgodę 

Przeprowadzono głosowanie za funkcją: 

Ilość głosów: za - 8.; przeciw: 0 ; wstrzymujących się 1. 

Na podstawie głosowania, podjęto uchwałę: 

 

Uchwała nr 14 / VIII /2015, Rady Dzielnicy Kośminek, z dnia 25 listopada 2015 r., w sprawie:   

powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Rady Dzielnicy Kośminek. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Kośminek  została powołana pani 

Czesława Jastrzębska –Kędra. 

9. Przyjęcie dwóch protokołów z poprzednich posiedzeń 

Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z  6 posiedzenia z dnia 9 września 2015. 

Ilość głosów: za – 8 ; przeciw: - 0 ; wstrzymujących się - 1. 

Rada Dzielnicy Kośminek przyjęła protokół.. 

 

Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z 7 posiedzenia z dnia 30 września 2015.  

Ilość głosów: za – 8 ; przeciw: - 0 ; wstrzymujących się - 1. 

Rada Dzielnicy Kośminek przyjęła protokół jednogłośnie. 

 

10. Ustalenie stałego planu terminów Posiedzeń RDK do czerwca 2016 

Przeprowadzono dyskusje w tej sprawie, omówiono proponowany harmonogram posiedzeń i 

dyżurów RDK, załącznik nr…. 

Ustalono stały harmonogram posiedzeń RDK, z zastrzeżeniem że będzie można go jeszcze 

modyfikować na prośbę członków RDK. 

Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem planu posiedzeń i dyżurów RDK na 2015 – 2016.  

Ilość głosów: za - 8 ;    przeciw: - 0  ;    wstrzymujących się  - 1;  

Rada Dzielnicy Kośminek przyjęła planu posiedzeń i dyżurów RDK na 2015 – 2016.  



11. Sprawy wniesione.  

- Pan Radny Piotr Popiel – wyraził prośbę do RDK o wysłanie wniosku do projektu rewitalizacji 

rzeki doliny Bystrzycy, dotyczącego zagospodarowania rzeki Czerniejówki. 

Przedyskutowano propozycje zagospodarowania rzeki, oraz podjęto decyzje że RDK wyśle 

wniosek w tej sprawie.  

Pismo zostało wysłane meilem do Pana Zdzisława Strycharza – odpowiedzialnego za 

projekt Rewitalizacji doliny rz. Bystrzycy w dniu 3 grudnia 2015 – załącznik     ) 

 

- Sprawa dotycząca oznakowania miejsca jako szczególnie niebezpiecznego - złagodzenie 

ostrego zakrętu na ul. Wyzwolenia. – sprawę przekazano do zrealizowania przez Zarząd 

Dzielnicy Kośminek. 

 

-  Zgłoszono prośbę o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami dzielnic: Kośminek, Dziesiąta, 

Głusk w sprawie wyłożenia projektu i powstających planów dotyczących powstania 

obwodnicy łączącej Felin z Głusk-Abramowice  część VIG. –  

 

Spotkanie zostało zorganizowane w piątek 4 grudnia 2015 o godzinie 17 w Szkole 

podstawowej nr 32 przy ul Tetmajera odbyło się spotkanie dla mieszkańców dotyczące 

przygotowanej dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego „Przedłużenie 

ulicy Grygowej/Dekutowskiego na odcinku od istniejącego skrzyżowania z ruchem 

okrężnym przy ul Dr. M. Majdanka w kierunku południowo-wschodniej części 

cmentarza z połączeniem z ulicą Wyzwolenia” w Lublinie. Spotkanie odbyło się z 

inicjatywy mieszkańców oraz „ Komitetu Społecznego wokół ulic Szklarnianej i 

Pajdowskiego”. Zorganizowane z udziałem przedstawicieli Rad dzielnic Kośminek, 

Głusk i Dziesiąta.Zapraszamy również Rade dzielnicy Abramowice oraz mieszkańców 

tej dzielnicy -  załącznik …   - protokół ze spotkania. 

 

12. Wnioski, uwagi, komunikaty  

Nie było w tym punkcie informacji i wniosków. 

 

13. Zakończenie posiedzenia – posiedzenie zakończono o godzinie  22.00 

 
 

 

 


